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Tomasz Tylutko 

 

 

INTERPELACJA 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Planów utworzenia Strefy Czystego Transportu. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W dniu 01.09.2022 serwis Polskiej Agencji Prasowej opublikował artykuł (którego adres załączam) 

dotyczący możliwości utworzenia w Polsce tzw. Stref czystego transportu.  

Wskutek nowelizacji przepisów samorządy w Polsce mogą od stycznia 2022 roku wspomniane 

strefy wprowadzić w regionach miejskich. Wśród wymienionych w publikacji miast, które wyraziły 

zainteresowanie utworzeniem znalazły się odpowiednio Łódź, Wrocław, Zabrze, Rzeszów, Bydgoszcz, 

a także Miasto Gliwice.  

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1) W jakim terminie Kierownictwo Miasta planuje utworzenie w Gliwicach tzw. Strefy czystego 

transportu? 

2) Jakiego rodzaju samochody (pojazdy) będą mogły wjechać do wspomnianej strefy? 

3) Jaki ma być zasięg planowanej strefy? 

4) Czy będą przewidziane wyjątki (np. dla mieszkańców, użytkowników lokali w strefie etc.)? 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 

 

 
Załącznik: https://samorzad.pap.pl/kategoria/aktualnosci/w-320-europejskich-miastach-strefy-czystego-transportu-polska-biala-

plama 


